
ZADOBROVA-SNEBERJE

Občni zbor upokojencev
Člani drustva upokojencev M)

imeli 16. februarja svoj redni
občni zbor. Sahovska soba, v ka-
teri so se zbrali, je bila nabila do
zadnjega kotička. Poleg članov
društva so se zbora udeležili tudi
predstavniki krajevne samou-
prave, DPO in društev. Doseda-
nji vršilec dolžnosti predsednika

društva Tone Bizjak je v uvodnih
besedali pozdravil vse navzoče,
po predlogu dnevnega reda in
izvolitvi organov zbora pa je taj-
nica društva Anica An/.ur pre-
brala izčrpno poročilo o delu
društva v zadnjem obdobju. Naj
ga na kratko povzamemo.

Društvo je imelo ob ustanovi-

tvi IK4 članov, danes pa jih štejc
že 294. V veeini so ženske.
Odbor je imel seje vsak mesec, in
to ob sredah, ko ima DIJ uradne
ure v zadru/.ncm domu.

Pohvaliti je treba več članov
društva, ki so s prostovoljnim
dclom uredili svoje prostoie, šc
posebno pa so se Irudili pri urc-
janjii centralnega ogrevanja. Žal
lo v tem trenutku ne deluje, ker
je pokvarjeno.

Drušivo prireja razna srečanja.
posebno 7(hn KO-letnikov. Organizi-
rali so 7 izletov po raznih krajih Slo-
venije. Na letovanje se odpravijo v
Izolo in v Banjole, predvscm člani
organizactje ZB. Najbolj delavcn je
pletiljski krožek, ki ga vodi E,la
Pečar. Lansko leto so pripravili raz-
stavo rrajrazličnejših ročnih del. ki so
jo krajani naše KS obiskali v velikem
številu. Obiskujejo tudi svojc člane
na domu, posebno ob todnu upoko-
jencev.

Društvo je prejelo dosedaj dve
priznanji, in siccr eno republiško in
priznanje kS ob krajevnem prazni-
ku. Ni pa jjm še uspelo, da bi ustano-
vili pevski zbor, morda bo imel novi
odbor več sreče. Sedaj se pripnuv-
Ijajo na proslavo dneva zena.

V poročilu je hil ludi govor o vzdr-
žcvanju zgradbe zadružnega doma.
Veiiko sedanjih upokojenccv je na-
mreč v letih 1947 do 1950 vložilo
prenekalero uro prostovoljnega dela
v to zgradbo naše KS. zato je prav, da
jo dostojno vzdržujemo. Na kraju
poročila se je tajnicn zahvalila vsein
organom KS. DPO in drugim /a
pomoč pri uslanovitvi drušlva in za

drugo pomoc ob prvcm 4-lclncm
inaiidatu. Blagajniško poročilo jc
prebral blagajnik Frnnjo kos, o delu
nadzornega odbora pa je poročal
predseiinik Mafcs Avšič.

Po poročilili jc po/dravil občni
z.bor predsednik naše Kk S/.DL Jože
Benčina, ki se jc zahvalil člnnom Dli
za tfud in delo, ki so ga vložili v ra-
zvoj naše KS. Orisal jc scdanji poli-
lični in gospodarski položaj v državi
in v naši.KS. PredsedMvo KK SZDL
je spremljalo delo vseh DPO v KS in
delo krajevne samouprave. Delo
društva upokojcnccv je vsesko/i
Ironlno, saj člani društva delujcjo \
vseh organih naše KS. v DPO in
društvih. Nato je predsednik KK
S/.DL govoril o programih v lelu
1VH4, ki jili načrluje svet KS. Posc-
bcj je omenil položaj in vlogo za-
družncga doma. Oživljenn je bilo
dclo \ Urtišivu Svoboda in pokaz.ali
so se žc prvi rezultati, je poudaril
predsednik.

Občni zbor so pozdravili še
prcdscdnica Rdečega križa Jelka
Bubnar, predsednik organizadje
ZB Stane Bobnar, predstavnik
gasilskega drušlva in dopisnik iz
naše KS Ivan Kos.

Zatem so izvolili novi odbor
drušlva. Predsednik bo Tone
Bizjak, podpredsednik Andrej
Peterael, tajnica Anica Anžur, in
blagajnik Peter Simčič. Sprejeli
so načrt dela za prihodnje ob-
dobje i željo, da bo delu še naprej
uspešno leklo v skladu s pravil-
nikom društva.

IVAN KOS


